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Protokoll fört vid styrelsemöte för Golden   
  Retrieverklubbens Medelpad/Hälsinglands sektion 
 
  Datum: 2022-12-20 
  Plats: Hos Solveig Eriksson 
  Närvarande: Ordförande Anna Backe, Ledamöter  
  Solveig Eriksson, Carina Svensson (via teams), 

Martina Raitio, Malin Lundgren 
                 

   
Anmält förhinder: Erika Nordlund, Inez Mooe 

 
§128 Mötets öppnande 
Anna hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§129 Val av justerare 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Solveig Eriksson. 
 
§130 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
  
§131 Föregående protokoll 
Föredrogs av sekreterare. 
 
§132 Rapport från ordförande 
Inget för dagen. 
 
$133 Rapport från kassör 
Resultat ca 11 600:- för 2022.  
ca: 84 000:- i kassan just nu. 
 
§134 Rapport från informationsansvarig 
Ny rasklubbsfolder som går att beställa från Goldenklubben centralt.  
 
§135 Rapport från utbildningsansvarig 
Ingen massagekurs på årsmötet, dumt att ha hundar i kalla bilar. Förslag att göra snufflemattor 
som aktivitet vid årsmötet. 
 
§136 Rapport från jaktansvarig     
Närvarar ej. Anna har pratat med Annica Jonsson om unghundsderbyt 1/7. Vi ska ha en station 
tillsammans med Ångermanland. En arbetsgrupp sätts ihop med 2 pers från vardera sektion – 
Malin och Solveig tar på sig detta och för planering inför. Anna meddelar Annica.    

 
§137 Rapport från utställningsansvarig 
Klart med Maria Sandlund som domare till Open Show 5 aug -23, Martina kolla med Matfors BHK 
om vi kan få vara där.  
 
 
                                                                                                         justerare …………   …………… 
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§138 Rapport från mentalitet- och funktionsansvarig 
Inget för dagen. 
 
§139 Manusstopp Golden Nytt 
13/1, 27/1 till sektionsspalten.  
 
§140 Inkommande skrivelser 
Medlemslistor. Info om rasklubbsfolder. 
 
§141 Utgående skrivelser 
Inget. 
 
§142 Övriga frågor 

- Årsmöte 19/2, Malin kollar med Töva om går bra att vara där. Snufflemattor och fika from kl 
13. Möte kl 15.  

- Skicka årsberättelser till Martina. 
- Arkivera papper, Solveig har sorterat in i 2 pärmar. Ska finnas mer papper hos Britt-Inger 

Johansson. Även Martina har en pärm med senaste åren.  
- Uppdaterar hemsidan. Julhälsning och datum för årsmöte.  

  
 
§143 Nästa möte 
Möte hos Solveig tisdag 10/1 kl. 18.30.  
 
§144 Mötets avslutande 
Anna tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
……………………………………..      
     …………………………………….. 
Anna Backe, ordförande    Martina Raitio, sekreterare 
 
 
 
 
…………………………………….. 
Solveig Eriksson, justerare 
 


